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     Protokół Nr LI/22 
z sesji Rady Powiatu Drawskiego   

VI kadencji 
odbytej w dniu 16 września 2022 r. 

w sali narad Starostwa Powiatowego w Drawsku Pom. 
 
 

Punkt 1  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu przed rozpoczęciem sesji poprosiła wszystkich  
o powstanie, by uczcić minutą ciszy śp. Wiesława Burkiewicza, który był zasłużonym 
dla Powiatu.  

Przewodnicząca Rady Powiatu rozpoczęła sesję o godzinie 09:05 i przywitała 
serdecznie Panie i Panów Radnych, Zarząd Powiatu, Sekretarza i Skarbnika Powiatu, 
Naczelników Wydziałów Starostwa, Panią dr Ewę Gizę- Dyrektora Szpitala 
Specjalistycznego MSWiA w Złocieńcu, Kierowników jednostek organizacyjnych  oraz 
wszystkich gości przybyłych na sesję.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu na podstawie listy obecności stwierdziła, 

że w sesji uczestniczy 14 Radnych, tym samym Rada Powiatu jest umocowana 
do podjęcia prawomocnych uchwał ( 3 Radnych nieobecnych ). 

Przewodnicząca Rady Powiatu zakomunikowała, że na podstawie art. 15 ust. 1a 
ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym obrady sesji Rady Powiatu 
Drawskiego będą transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagranie obrad będzie udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej 
Powiatu Drawskiego oraz na stronie internetowej powiatu.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z § 18 ust. 2 Statutu 
Powiatu Drawskiego Radni proszeni są o odnotowanie na liście obecności godziny 
opuszczenia sali obrad i powrotu w trakcie posiedzenia. 

 

Treść listy obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Treść listy obecności gości zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do 
protokołu. 
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Punkt 2 

 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do ustalenia 
porządku obrad sesji Rady Powiatu Drawskiego. 

  

 Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni otrzymali porządek 
obrad. 

 

Treść porządku obrad stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do ustalenia 
porządku obrad LI sesji Rady Powiatu Drawskiego. 

  

 Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby wnieść 
zmiany do porządku obrad sesji? 

 

 Głos zabrał Starosta Drawski, który złożył wniosek o zmianę do porządku obrad 
sesji dotyczącą wprowadzenia w pkt. 12 porządku obrad wniosku Starosty Drawskiego 
o powołanie Wicestarosty Powiatu Drawskiego i projektu uchwały dotyczący 
powołania Wicestarosty Powiatu Drawskiego.  

 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała Radnych, że punkt 12 porządku 
obrad będzie punktem 13. Następnie poinformowała, że Radni przejdą do głosowania 
wniosku Starosty o umieszczenie wniosku Starosty o powołanie Wicestarosty Powiatu 
Drawskiego w pkt. 12 porządku obrad sesji.  

Rada Powiatu w obecności 14 Radnych: 
13 głosami „za”, przy  
  0 głosach „przeciw” 
  1 głosie „wstrzymujących się”  
przyjęła zmianę do porządku obrad sesji polegającą na umieszczeniu w pkt. 12 porządku 
obrad wniosku Starosty Drawskiego o powołanie Wicestarosty Powiatu Drawskiego.  
 
Lista imiennego głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
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Obowiązujący porządek obrad : 

1. Otwarcie sesji.  

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów: 

a)  z XLIX sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 30 czerwca 2022 r., 
b)  z L nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 08 lipca  

2022 r. 

4. Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu Powiatu w okresie między sesjami 
– druk nr 2768. 

5. Interpelacje, wnioski i zapytania Radnych. 

6. Trybuna obywatelska. 

7. Sprawozdania z działalności Komisji Rady Powiatu w okresie między sesjami. 

8. Sprawozdanie Zarządu z działalności PKS Złocieniec Sp. z o.o. z siedzibą  
w Złocieńcu za rok 2021 – druk nr 2748. 

9. Sprawozdanie z przeprowadzonych kontroli przez Komisję Rewizyjną za  
I półrocze 2022 r.– druk nr 2747. 

10. Sprawozdanie z wykonania budżetu Powiatu Drawskiego za I półrocze 2022 r.-  
druk nr 2711. 

11. Prezentacja multimedialna dr Ewy Gizy na temat Światowego Dnia Zdrowia 
Psychicznego.  

12. Wniosek Starosty Drawskiego o powołanie Wicestarosty Powiatu Drawskiego. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie : 

a) określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie 
powiatu drawskiego- druk nr 2756; 

b) ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
pedagogów, pedagogów specjalnych , psychologów, logopedów, 
terapeutów pedagogicznych i doradców zawodowych zatrudnionych  
w szkołach dla których organem prowadzącym jest Powiat Drawski- 
druk nr 2698; 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie podziału środków PFRON na realizację 
zadań z rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianie osób 
niepełnosprawnych w 2022 roku  – druk nr 2753; 

d) przystąpienia do realizacji projektu pn.: „Powiat Drawski stawia na 
pracowników” realizowanego w ramach Regionalnego Programu 
Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego na lata 2014-2020 - 
druk nr 2732; 

e) pozbawienia kategorii dróg powiatowych- druk nr 2741; 
f) pozbawienia kategorii dróg powiatowych- druk nr 2742; 
g) wyrażenia woli podtrzymania członkostwa Powiatu Drawskiego  

w stowarzyszeniu Lokalna Grupa Działania „Partnerstwo Drawy  
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z Liderem Wałeckim” w okresie realizacji Planu Strategicznego dla 
Wspólnej Polityki Rolnej na lata 2023-2027- druk nr 2762; 

h) wyrażenia zgody na oddanie w najem pomieszczeń w budynku Zespołu 
Szkół przy ul. Złocienieckiej 25 w Drawsku Pomorskim- druk nr 2754; 

i) wyrażenia woli współpracy z Gminą Złocieniec oraz zabezpieczenia 
środków finansowych w budżecie Powiatu Drawskiego na realizację 
wspólnego zadania – druk nr 2766; 

j) przyznania dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 
roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub 
znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków, położonym na obszarze 
powiatu drawskiego, w roku 2022- druk nr 2730; 

k) udzielenia z budżetu Powiatu Drawskiego na rzecz Gminy Wierzchowo 
pomocy finansowej w postaci dotacji celowej z przeznaczeniem na 
realizację projektu pn. „Transport na życzenie w Gminie Wierzchowo, 
Powiat Drawski” – druk nr 2740; 

l) udzielenia pomocy finansowej Gminie Kalisz Pomorski- druk nr 2733; 
m) zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2022 – druk nr  2744; 
n) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Drawskiego na lata 2022 – 2037 – druk nr 2745. 
 

14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  

15. Komunikaty i sprawy różne.  

16. Zakończenie sesji. 

 

 

Punkt 3 

 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do przyjęcia protokołu z XLIX sesji Rady Powiatu odbytej w dniu  
30 czerwca 2022 r. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że protokół wyłożony był do 
wglądu w Biurze Rady Powiatu oraz został wysłany drogą mailową. 

  

 Przewodnicząca Rady Powiatu spytała Radnych czy mają jakieś pytania do 
protokołu z XLIX sesji Rady Powiatu.  

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 
głosowania nad przyjęciem protokołu z XLIX sesji Rady Powiatu Drawskiego odbytej 
w dniu 30 czerwca 2022 r. 

 

Rada Powiatu w obecności 14 Radnych: 
14 głosami ,,za’’ przy 
  0 głosach ,,przeciw’’ i 
  0 głosach ,,wstrzymujących się’’ 
przyjęła protokół z XLIX sesji Rady Powiatu Drawskiego odbytej w dniu 30 czerwca  
2022 r. 
 

 

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

  Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do głosowania nad przyjęciem protokołu z L nadzwyczajnej  sesji Rady 
Powiatu odbytej w dniu 8 lipca 2022 r., a następnie poinformowała, że protokół 
wyłożony był do wglądu w Biurze Rady Powiatu oraz został wysłany drogą 
elektroniczną.  

 Przewodnicząca Rady Powiatu spytała Radnych czy mają  uwagi do protokołu. 

 

Nikt z Radnych uwag nie zgłaszał. 

 

Rada Powiatu w obecności 14 Radnych: 
13 głosami ,,za’’ przy 
  0 głosach ,,przeciw’’ i 
  1 głosie ,,wstrzymującym się’’ 
przyjęła protokół z L nadzwyczajnej  sesji Rady Powiatu Drawskiego odbytej w dniu  
8 lipca  2022 r. 
 

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 6  do protokołu. 
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Punkt 4 

 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zanim Rada Powiatu przejdzie 
do kolejnego puntu porządku obrad chciałaby razem ze Starostą Drawskim  serdecznie 
pogratulować  Pani Iwonie Kucharskiej- Dyrektor Zespołu Szkół w Drawsku Pom. 
wygrania konkursu na Dyrektora i powołania na kolejną kadencję. Przewodnicząca 
Rady i Starosta Drawski wręczyli Pani Dyrektor kwiaty i złożyli serdeczne gratulacje.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest sprawozdanie Starosty z prac Zarządu 
Powiatu w okresie między sesjami. 

 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Pana Starostę  
S. Cybulę. 

 

 Głos zabrał Starosta S. Cybula, który poinformował, że każdy z Radnych 
otrzymał sprawozdanie z prac Zarządu i jeżeli są pytania to bardzo chętnie odpowie. 

 

Treść sprawozdania Starosty z prac Zarządu stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

Głos zabrała Przewodnicząca Rady i zapytała Radnych, czy są pytania do 
sprawozdania Pana Starosty. 

 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

 

Punkt 5 

 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są interpelacje, wnioski  
i zapytania Radnych. 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o składanie interpelacji, wniosków  
i zapytań. 

 Głos zabrał Radny M. Tobiszewski, który złożył interpelację dotyczącą 
dostarczenia informacji na temat czy w rzece Drawie oraz w jeziorach Lubie  
i Drawsko w roku 2022 była badana jakość wody, jeśli tak, to przez kogo i jakie były 
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wyniki? Radny M. Tobiszewski poprosił również o wystąpienie do GDDKiA  
w Szczecinie  o poprawę stanu technicznego drogi krajowej nr 20 na odcinku ulicy  
11- go Płk. Piechoty  w Drawsku Pomorskim.   

 

Treść złożonej interpelacji stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Punkt 6 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest trybuna obywatelska. 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z mieszkańców chciałby zabrać  
głos? 

Nikt z w trybunie obywatelskiej głosu nie zabierał.  

 

Punkt 7 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są sprawozdania  
z działalności Komisji Rady Powiatu Drawskiego w okresie między sesjami.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Pana Stanisława 
Cybulę- Starostę Drawskiego i przedstawienie sprawozdania z działalności w okresie 
między sesjami., który w zastępstwie za Przewodniczącą Komisji Budżetu, Gospodarki 
i Rozwoju poprowadził posiedzenie Komisji. 
 

Głos zabrał Starosta S. Cybula, który powiedział, że Komisja Budżetu, 
Gospodarki i Rozwoju miała swoje posiedzenie w dniu 12 września. Podczas 
posiedzenia Komisja omówiła sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze 2022, 
omówiono wszystkie materiały i projekty uchwał, które zostały zaopiniowane 
pozytywnie.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu 
Wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej Romualda Kurzątkowskiego   
i przedstawienie sprawozdania z działalności Komisji w okresie między sesjami.  

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan R . Kurzątkowski, 
który powiedział, że Komisja Rewizyjna spotkała się raz w dniu 13 września. 
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Treść złożonego sprawozdania stanowi załącznik nr  9 do protokołu.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą 
Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego – Panią Barbarę Głowacką i złożenie 
sprawozdania.  
 

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego – 
Pani B. Głowacka, która powiedziała, że Komisja obradowała na jednym posiedzeniu- 
w dniu 13 września. Wiodącymi tematami było sprawozdanie z działalności Szpitala 
im. Matki Teresy z Kalkuty w Drawsku Pom. za okres od 1 kwietnia do 31 lipca 2022 
oraz informacja w zakresie opieki zdrowotnej w Powiecie Drawskim, w tym 
funkcjonowanie POZ, nocnej i świątecznej opieki zdrowotnej i dyżury aptek. 
Sformułowano 5 wniosków, które będą skierowane do Pana Starosty. Omówiono  
i pozytywnie zaopiniowano projekty uchwał.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego 
Komisji Oświaty Romualda Kurzątkowskiego i przedstawienie sprawozdania 
z działalności Komisji w okresie między sesjami.  

Głos zabrał Romuald Kurzątkowski - Przewodniczący Komisji Oświaty, który 
powiedział, że Komisja Oświaty odbyła jedno posiedzenie między sesjami dnia  
14 września 2022 r.  

 

Treść złożonego sprawozdania stanowi załącznik nr  10 do protokołu.  

 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Marka Banaszka i przedstawienie sprawozdania 
z działalności Komisji w okresie między sesjami. 

Głos zabrał Marek Banaszek - Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków  
i Petycji, który powiedział, że Komisja Skarg Wniosków i Petycji w okresie między 
sesyjnym nie odbyła żadnego posiedzenia.  
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Punkt 8 

 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest sprawozdanie z działalności Zarządu  
z działalności PKS  Złocieniec sp. z o.o. z siedzibą w Złocieńcu za 2021 r. 

 Przewodnicząca Rady poprosiła Pana Mirosława Stołowskiego, Prezesa Zarządu 
PKS o przedstawienie sprawozdania. 

 Głos zabrał Pan M. Stołowski, który oznajmił, że sprawozdanie spółki PKS 
Złocieniec było omawiane na komisjach. Spółka prowadziła działalność  w dalszym 
ciągu w oparciu o PKD. Jeżeli chodzi o radę nadzorczą oraz  zarząd spółki, to nie uległ 
zmianie. Następnie Prezes Mirosław Stołowski powiedział o ważniejszych 
wydarzeniach z  roku 2021, takich jak dofinansowanie do wozokilometra, które 
pozwoliło wprowadzić w Powiecie Drawskim ulgę dla uczniów na bilety miesięczne 
90% ulgi- uczniowie średnio płacili 180 zł, a teraz płacą 10% tej wartości. W dalszej 
kolejności prezes oznajmił, że zarząd podjął taką decyzję i w związku z tym dalej 
kontynuuje ulgową cenę dla uczniów za bilet. Pan M. Stołowski poinformował, że 
wspólnicy spółki podjęli uchwałę o dokapitalizowaniu spółki kwotą 120 000, to jest 
ostatnia rata związana z kredytem z zakupu tej spółki od PKS Szczecinek,  bank uwolnił 
hipotekę i spółka nie ma już żadnych zobowiązań. W dalszej kolejności Prezes 
powiedział, że spółka wydzierżawiła 3 garaże na ulicy Połczyńskiej, które zostały 
zmodernizowane, aby autobusy w bezpieczny sposób tam parkowały. Pan  
M. Stołowskie powiedział, że w sierpniu ubiegłego roku podpisali umowę z Gminą 
Świdwin na obsługę 6 autobusami i z gminą Brzeżno w grudniu podpisali umowę na 
obsługę 3 autobusami oraz z gminą Czaplinek podpisali umowę na obsługę  
9 autobusami , przez co należało poczynić działania, żeby wzmocnić flotę, w 2021 r. 
wzmocniono flotę spółki o 21 autobusów, z czego większość autobusów jest używana i 
1 nowy. Następnie Pan Mirosław Stołowski powiedział, że w ubiegłym roku pierwszy 
raz podpisali umowę z Zespołem Szkół w Drawsku Pomorskim, Złocieńcu, spółka 
szkoli uczniów w kierunku elektromechanik i mechanik samochodowy, w ten sposób 
chcą zabezpieczać się na przyszłość, by mieć mechaników i kierowców. Spółce udało 
się także wyszkolić kierowców z kategorii B na kategorię D.  Pan M. Stołowski  
podziękował Urzędowi Pracy za zorganizowanie szkolenia, dodając że ci kierowy już 
pracują i spółka jest zadowolona z ich pracy. 

Treść przedłożonego sprawozdania stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 Głos zabrała Przewodnicząca Rady, która poprosiła Pana Prezesa, aby 
opowiedział o transporcie na żądanie.  

 Prezes spółki PKS zabrał głos i odpowiedział Przewodniczącej Rady, że spółka 
w tym nie uczestniczy, tylko Powiat.  



10 
 

  Pan Mirosław Stołowski powiedział, że z informacji finansowej można 
odnotować fakt, że spółka zwiększyła dochody w stosunku do 2020 r. około 35% 
 i zakończyła rok dodatnim wynikiem finansowym 31 352 zł 24 gr. Następnie Pan 
Mirosław Stołowski poinformował, że 9 września odbyło się zgromadzenie 
wspólników, wspólnicy spółki zatwierdzili sprawozdania finansowe i sprawozdania  
z działalności i podjęli uchwałę co do przekazania zysku na poczet strat lat ubiegłych, 
w ubiegłym roku spółka odnotowała stratę zbliżoną do wielkości zysku  z tego roku.  
Działalność spółki od 2018 r. Jeżeli chodzi o udziały procentowo nie uległy zmianie, 
kapitał zakładowy wzrósł do 3 297 300, spółka posiada dalej 4 wspólników. Spółka 
odnotowuje coraz większą liczbę wozokilometrów, nastąpił wzrost przewiezionych 
osób. Pan Mirosław Stołowski powiedział, że zatrudnienie, jeżeli chodzi o umowy 
 o prace nie ulegają zmianie. Pan Prezes powiedział, że przychody spółki za 2018 r. 
wynosiły 9 000 000 zł, w 2019 r. 10 000 000 zł, w 2020 r. 10 000 000 zł, w 2021 r. 
13 700 000 zł. Przychód na pewno zwiększy się w 2022 r., bo będzie związany z nową 
umową z gminą Czaplinek i z gminą Brzeżno oraz większymi cenami paliwa w 2022 r. 
Spółka w 2021 r. musiała znacznie wzmocnić flotę z uwagi na nowo podpisane umowy, 
natomiast jeżeli chodzi o sprzedane autobusy, to były to  głównie autobusy stare 
 i wyeksploatowane. Spółka jest w trakcie wymiany słupa cenowego, złożyła stosowny 
wniosek do wydziału Architektury i Budownictwa i prawdopodobnie pod koniec 
września powstanie słup z wyświetlaczem na 6 metrów wysokości. Spółka wycofała 
jeden autobus produkcji duńskiej, który ma dużo lat, jest sprawny technicznie 
 i wspólnicy spółki podjęli uchwałę, aby przekazać go w darowiźnie dla Ukrainy, jest 
już podpisana umowa  wstępna i autobus trafi w miejsce wyznaczone.  

 Przewodnicząca Rady zabrał głos i przekazała głos zgłaszającemu się Radnemu 
M. Krężlowi. 

 Radny Marcin Krężel powiedział,  że 6 września zostało przedstawione pismo 
Przedsiębiorstwa Komunikacji Samochodowej sp. z o. o. w Wałczu o postawieniu 
spółki w likwidacji. Radny zapytał Pana Prezesa czy ma jakieś plany związane  
z przejęciem ich linii, aby mieszkańcy Czaplinka mieli dostęp do zdrowia i edukacji  
w kierunku Wałcza. 

 

 Głos zabrał prezes PKS, który powiedział, że jeżeli chodzi o spółkę, to spółka 
świadczy usługi z samorządami, z którymi ma podpisaną umowę i jeżeli chodzi  
o komunikację międzymiastową, to jest ona deficytowa i stąd powstała taka sytuacja jak 
z PKS Wałcz, gdzie nie mieli  podpisanych stosownych umów. Pan M. Stołowski 
powiedział, że jeżeli chodzi o obserwację rynku w Drawsku, czy w Czaplinku jeździły 
autobusy z Koszalina do Jeleniej Góry, do Gorzowa, do Szczecina, wszyscy prywatni 
przewoźnicy nie wytrzymali sytuacji związanej z covid-19, do utrzymania takiej linii 
potrzebny byłby sponsor, który by wspomógł działanie,  koszty eksploatacji są w tej 
chwili tak duże, że bez wsparcia finansowego nie ma szans, aby to się utrzymało. 
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 Przewodnicząca Rady  udzieliła głosu Radnej G. Buczek. 

 Głos zabrała Radna G. Buczek, która zapytała o plany uruchomienia linii 
Złocieniec- Drawsko- Kołobrzeg i kiedy planuje się otwarcie tej linii. 

 Prezes Spółki PKS powiedział, że mieszkańcy Złocieńca i Drawska Pomorskiego 
wnioskowali o uruchomienie takiej linii, Pani Przewodnicząca również. Jako spółka 
widzimy taką potrzebę i mamy już projekt, chcielibyśmy uruchomić tą linię na bazie 
dofinansowania z wozokilometra, czyli w ramach funduszu rozwoju przewozów 
autobusowych. Jeżeli organizator transportu wpisze się do planu transportowego, będzie 
to podstawą do ubiegania się o dopłatę, ma to dużą szansę i mieszkańcy na pewno byliby 
zadowoleni. Ułożyliśmy linię tak, żeby autobus ten przejeżdżał na trasie Złocieniec-
Drawsko do Kołobrzegu, najpierw do szpitala, później na dworzec oraz w powrotnej 
drodze z dworca do szpitala. Gminy Złocieniec i Drawsko też są zainteresowane i jeżeli 
wystąpi deficyt na tej linii, to Gminy te są skłonne rozmawiać na ten temat. 

 Przewodnicząca Rady Powiatu  poprosiła o zabranie głosu Radnego Z. Dudora. 

 Radny Z. Dudor w nawiązaniu do wypowiedzi M. Krężla że wydaje mu się, że 
warto ten temat troszeczkę rozwinąć, bo pismo wystosowane do samorządów zawierało 
taką sentencję, że przyczyną decyzji o przedstawienie przedsiębiorstwa w stan 
likwidacji były wysokie straty finansowe spowodowane pandemią oraz wzrostem cen 
oleju napędowego, prądu, gazu, oleju opałowego, miału węglowego i całej reszty, która 
składała się na koszty prowadzenia działalności, rozłożonego na łopatki przewoźnika 
dobija jeszcze inflacja. Pamiętacie Państwo jak PKS Szczecinek kilka lat temu też padł. 
W tym kontekście trzeba pogratulować Prezesowi, pracownikom, że obronną ręką 
wyszli z tej trudnej sytuacji covidowej. Były środki osłonowe, z których skorzystaliście 
skoro nie zanotowaliście straty, a wypracowaliście minimalny zysk. Wydaje mi się, że 
trzeba pilnie śledzić zapotrzebowania na przewozy. Nie chcę uprawiać  kryptoreklamy, 
ale pojawiła się firma przewozowa ogólnopolska, która między innymi obsługuje trasy 
w regionie Powiatu Drawskiego Białystok – Mrzeżyno, Katowice - Miedzyzdroje, 
Wisła – Ustka, te trasy przebiegają przez Czaplinek, mieszkańcy pojezierza drawskiego 
mają dostęp do znacznej ilości miejscowości w Polsce, jest to transport od drzwi do 
drzwi i jeżeli chodzi o krótkie odcinki, to z analizy wynika, że ceny są dość drogie. Mam 
nadzieję, że PKS Złocieniec będzie się rozwijał. 

 Głos zabrała Przewodnicząca Rady, która powiedziała, że to również jest zasługa 
zarządzających spółką, jak również wspólników, a następnie powiedziała, że z tego co 
wie to Powiat Drawski dużo włożył procentowo w rozwój PKS-u i w imieniu swoim 
 i wszystkich Radnych pogratulowała pracy i współpracy, dodając że na pewno rozwój 
spółki nadal będzie trwał. 

 Następnie Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu W. Włodarczyka. 

 Głos zabrał W. Włodarczyk, który powiedział, że chciał uzupełnić zapytanie 
Radnej G. Buczek- przy uzgodnieniu z PKS-em Złocieniec, Drawsko Pom., Kołobrzeg 
i wystąpiliśmy z informacją do Urzędu Wojewódzkiego  z pytaniem, czy możliwe jest 
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skorzystanie z dopłat do transportu.  Otrzymaliśmy pozytywną odpowiedź  
i wystąpiliśmy do wszystkich gmin na trasie do Kołobrzegu informując je, że będą 
przystępowali do rozmów w sprawie podjęcia uchwał, jest to pewna procedura, która 
wymaga podjęcia uchwał wszystkich gmin i podpisania porozumienia pomiędzy 
poszczególnymi starostwami. Dobrze się składa, bo mamy w naszym centrum Gminę 
Drawsko, Świdwin i Łobez gdzie przechodzi trasa i nie ma problemu, zostanie tylko 
układ Powiatu Koszalińskiego i Powiatu Kołobrzeskiego, może to jeszcze od 
pierwszego stycznia nie obowiązywać, ale taki mamy plan. Pan W. Włodarczyk 
powiedział, że możemy wejść do Mirosławca do przewożenia dzieci, ale żeby można 
było tam wejść, to musimy całą procedurę przejść, tak samo, jak wygląda to z trasą do 
Kołobrzegu, bo takie jest prawo, że znowu muszą być podjęte wszystkie uchwały  
i wtedy będzie można mówić o połączeniu z Czaplinkiem i Wierzchowem. Będziemy  
przedstawiać harmonogram i będziemy aktualizować również transport. Marszałek 
przystąpił do opracowania harmonogramu i wszystkich linii transportowych dla całego 
województwa zachodniopomorskiego, powiat w ramach centrum przystępuje do 
wszystkich linii i organizuje transport, mamy czas do połowy października w ramach 
strefy centralnej, gdzie będziemy występować o nowe harmonogramy i zadania 
inwestycyjne z tego wynikające, związane z zakupem autobusów, czy busów 
elektrycznych. 

 Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu Wiceprzewodniczącego Rady 
K.  Korczyńskiemu. 

 Głos zabrał Radny K. Korczyński i zapytał prezesa, że skoro sprawozdanie 
dotyczy działalności przedsiębiorstwa PKS, to jaki ma to wpływ na przekrój 
zatrudnienia w szczególności kierowców, jaki jest przekrój wiekowy kierowców, czy 
prognozowane są odejścia na emeryturę i czy Prezes przewiduje pozyskiwanie 
kierowców, ponieważ na rynku naprawdę jest trudno o kierowców. 

 Głos zabrał Prezes spółki PKS, który powiedział, że zagrożenie było już w tym 
roku, gdzie były wątpliwości ZUS-u co do dalszego zatrudniania kierowców, którzy 
przeszli na pomostowe emerytury, w tej chwili sprawa jest w toku, natomiast spółka 
dalej będzie czynić starania z Urzędem Pracy, aby szkolić nowych młodych kierowców, 
mam nadzieję, że uczniowie, którzy się uczą w przyszłości zasilą spółkę, ale to jest 
kwestia 6-8 lat, dlatego że kierowca na kategorię D musi mieć ukończone 24 lata, nie 
mniej jednak będziemy starali się, by kształcić z kategorii B na kategorię D, wtedy 
omijamy kategorię C i nie ma zagrożenia, że odejdą na tiry. 

  

 Głos zabrał Radny K. Korczyński, który zapytał prezesa ilu ma pracowników  
w wieku emerytalnym, którzy mogą odejść. 

 Głos zabrał Prezes spółki, który powiedział,  że niestety przekrój wiekowy jest w 
górnej granicy przedemerytalnej w tej chwili gdyby spojrzeć jadąc trasą gdziekolwiek 
w Polsce, to są to kierowcy w wieku emerytalnym. Dużo atrakcyjniejsze wynagrodzenia 
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są na tirach, na dużych ciężarowych samochodach w stosunku do tych wynagrodzeń, 
które są proponowane w przewozach autobusowych. 

 Przewodnicząca Rady zabrała głos i powiedziała, że jak spółka będzie się dalej 
rozwijała, to będą wyższe wynagrodzenia.  

  

 Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Radnemu M. Tobiszewskiemu. 

 Radny M. Tobiszewski poprosił prezesa o przedstawienie informacji  jak 
zakończyła się sprawa podpalenia autobusów, spytał, czy z tego tytułu spółka uzyskała 
jakieś odszkodowanie. 

 Głos zabrał Prezes spółki, który odpowiedział Radnemu M. Tobiszewskiemu, że 
ten temat został omówiony na poprzedniej sesji w ubiegłym roku, spółka nie uzyskała 
odszkodowania z racji tego, że ten autobus nie wszedł do harmonogramu ubezpieczenia 
jaki obowiązywał. Spółka z uwagi na to, że była oceniana jako nowy podmiot na rynku, 
firma ubezpieczeniowa potraktowała spółkę jako podmiot wchodzący, w związku z tym 
była duża wartość procentowa wynosząca 2,4% wartości autobusu- tyle wynosiła 
składka ubezpieczenia. Z uwagi na to, że zakupiliśmy autobusy za ponad 6 mln zł, temat 
ten był omawiany na posiedzeniu wspólników,  ten autobus nie był w harmonogramie 
 i 50% autobusów było ubezpieczonych w zakresie autocasco, natomiast ta druga część 
autobusów oczekiwała na harmonogram ubezpieczeniowy wynikający z zakresu 
rejestracji. Były czynione działania ze strony spółki, policji, ale sprawcy nie udało się 
znaleźć. Natomiast spółka wywiązuje się ze wskaźników projektu, bo mamy 10% 
odchylenie wskaźników projektu i jesteśmy po kontrolach i  wskaźniki rezultatu 
projektu są osiągane, natomiast nie miało to wpływu na płynność finansową spółki. 

 Radny Marek Tobiszewski zapytał Prezesa czy w tej chwili wszystkie pojazdy 
 i majątek spółki jest w pełni ubezpieczony. 

  Pan M. Stołowski odpowiedział, że od 1 stycznia 2020 r. spółka otrzymała dobrą 
propozycję 0,9 wartości i to jest już jedna z lepszych propozycji ubezpieczeniowych, 
nie mieliśmy dużo szkód, co jest zasługą kierowców, którzy wypracowali niską 
szkodowość i w tej chwili wszystkie autobusy są ubezpieczone od tamtego zdarzenia. 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy Radni mają pytania do Prezesa spółki 
PKS. 

 Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

 Przewodnicząca Rady zabrała głos i podziękowała Prezesowi Mirosławowi 
Stołowskiemu za wystąpienie oraz życzyła dalszego rozwoju firmy i dobrej współpracy. 
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Punkt 9 

 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przejdą do następnego 
punktu jakim jest sprawozdanie z przeprowadzonych kontroli przez Komisje Rewizyjną 
za I półrocze 2022 r., i poprosiła Radnego Romualda Kurzątkowskiego 
Wiceprzewodniczącego Komisji o przedstawienie sprawozdania. 

 Głos zabrał  Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Romuald Kurzątkowski, 
który powiedział, że Komisja Rewizyjna działająca na podstawie rozdziału 6 paragraf  
44 Statutu Powiatu Drawskiego w oparciu o plan kontroli Komisji Rewizyjnej na 2022r. 
zatwierdzony w dniu 17 grudnia 2021 roku miała zaplanowane w pierwszym półroczu 
3 kontrole, kontrole obejmowały: wydział Rozwoju i Promocji Powiatu za lata 2020-
2021, Powiatowe Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Drawsku 
Pomorskim oraz  Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Drawsku Pomorskim. 
Kontrola wydziału Rozwoju i Promocji Powiatu przeprowadzona została w dniach 
 20 i 25 stycznia 2022 r. Kontrola obejmowała następujące zagadnienia, jak: realizacja 
zadań wydziału rozwoju i promocji za lata wymienione, budżet i wydatki w działach 
kultura, sport, promocja i turystyka. W wyniku kontroli komisja sformułowała 
wystąpienie pokontrolne zawierające wnioski do realizacji. Przydzielony budżet 
wydziału na rok 2020 w wysokości  391 000 po przesunięciach w trakcie roku między 
paragrafami  
i działami był wykonany w 90%. Przydzielony budżet z wydziału na 2021 r.  
w wysokości 293 000 po przesunięciach w trakcie roku  między paragrafami,  
wydziałami był wykonany w 149%. Planować budżet stosowny do zaplanowanych 
zamierzeń, a wydatki dostosowywać do zatwierdzonego budżetu. Wykonywanie innych 
dodatkowych umów związanych z zamówieniami dla starostwa podczas realizacji  
w tym samym czasie stałych umów o dzieło lub umów zlecenia wydaje się w oczach 
zespołu kontrolnego budzące wątpliwości co do jednakowego traktowania podmiotów. 
Realizacja festiwalu słoika przez firmę Sting, tutaj Michał Hypki w świetle porównania 
z realizacją z poprzedniego roku w takich samych elementach wydaje się być 
drastycznie wysoka. W przedstawionych dokumentach nie znaleziono zapytania 
ofertowego  skierowanego do poprzedniego realizatora zamówienia. Wynajem 
dmuchańców dla dzieci kosztował 3 000 zł przy realizacji. „Mój ogród” wynosił  
2 500 zł. Na wynajem sceny, nagłośnienia, oświetlenia wydano 12 500 zł z informacji 
jakie posiada zespół kontrolny wynika, że wynajem w Ośrodku Kultury w Drawsku tuż 
przy Starostwie, czy Ośrodku Kultury w Złocieńcu kosztowałby znacznie mniej-około 
4 000 zł, co jest według zespołu kontrolującego oczywistą niegospodarnością. Należy 
doprowadzić do rozliczenia się Pana Hypkiego z własności Starostwa, chodzi tutaj  
o sprzęt komputerowy. W czasie kontroli od wielu miesięcy obowiązki Pana Michała 
wykonywała osoba przyjęta na staż do wydziału i wywiązuje się z nich należycie,  
nasuwa to wątpliwość, czy powierzenie tych zadań za niebagatelną kwotę 4 000 zł 
miesięcznie Panu Michałowi Hypkiemu nie było niegospodarnością. Na wszystkie 
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punkty z wystąpienia pokontrolnego zostały udzielone odpowiedzi przez Starostę 
Drawskiego. Kontrola w Powiatowym Centrum Kształcenia Zawodowego  
i Ustawicznego w Drawsku Pomorskim została przeprowadzona w dniach 12 i 22 
kwietnia 2022 r. Kontrola obejmowała następujące zagadnienia: prowadzenie 
dokumentacji oraz prawidłowość zatrudnienia pracowników pedagogicznych  
i niepedagogicznych, kwalifikacje uprawnienia do wykonywania pracy, planowanie  
i wykonywanie zadań dydaktycznych i praktyk, plany lekcyjne, plany kursów, praktyk 
uczniowskich, obciążenie czasowe uczniów i pracowników zajęciami  
w poszczególnych dniach, rozliczenie z korzystania z pojazdu służbowego. W wyniku 
kontroli komisja sformułowała wystąpienie pokontrolne zawierające wnioski do 
realizacji, prowadzić szczegółowe rozliczenie pracy samochodu służbowego służącego 
do przewożenia i dostarczania posiłków, by można było jednocześnie stwierdzić jakie 
trasy pokonywało auto w ciągu dnia pracy. Komisja Rewizyjna wnioskuje do Zarządu 
Powiatu o przyznanie środków finansowych na zakup surowców, półproduktów  
i produktów potrzebnych do przygotowania potraw i napojów przez uczniów podczas 
zajęć praktycznych  technikum żywienia i usług gastronomicznych w klasach technikum 
żywienia oraz branżowej szkoły w zawodzie kucharz. Wymogiem niezbędnym do 
realizacji zadań związanych z odbywaniem się zajęć praktycznych  
w podstawie programowej  jest korzystanie z surowców spożywczych. Do tej pory 
młodzież korzysta z surowców zakupionych we własnym zakresie i jest to jedyny 
zawód, gdzie w placówce codziennie samodzielnie za własne środki zakupują materiały 
potrzebne do realizacji zajęć praktycznych objętych programem nauczania. Na 
wszystkie punkty z wystąpienia pokontrolnego odpowiedzi udzieliła pani Dyrektor 
Powiatowego Centrum Kształcenia Powiatowego i Ustawicznego  
w Drawsku Pomorskim. Kontrola w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie  
w Drawsku Pomorskim była przeprowadzona w dniach 20-21 czerwca 2022 r. Kontrola 
obejmowała następujące  zagadnienia: Prawidłowość prowadzenia dokumentacji 
składnicy akt., prawidłowość stosowania przepisów w zakresie bezpieczeństwa  
i higieny pracy w jednostce za okres od 1 stycznia 2021r. do 31 grudnia 2021 r.  
W wyniku kontroli komisja sformułowała  wystąpienie pokontrolne zawierające 
wnioski do realizacji. W kontrolowanej jednostce nie ma wyznaczonej osoby czasowo 
odpowiedzialnej przeszkolonej do opiekowania się zasobami archiwalnymi, które są 
wytwarzane w toku jej działalności, stan przechowywania tych zasobów jest 
dramatyczny, zawilgocone pomieszczenie z przebiegiem rur wodnokanalizacyjnych, 
dokumenty są pozostawione bez ładu, porozrzucane, brakuje podstawowych urządzeń 
wymaganych w składnicach akt. Nie opracowano i nie wdrożono wymaganych prawem 
zasad i procedur postępowania z materiałami archiwalnymi wytwarzanymi w jednostce.  
Przyznane środki na archiwalne działanie skarbnicy akt, archiwum nie zostały 
prawidłowo wykorzystane. Opracowane i stosowane standardy kontroli zarządczej są 
niekompletne i niesystematycznie prowadzone. W odniesieniu do punktu 1 wystąpienia 
pokontrolnego zaleca się dokonać naprawy sytuacji dotyczącej składowania akt 
archiwalnych w jednostce wykazanych w punkcie 1 i 12. Brak wyznaczonej osoby 
pełniącej obowiązki archiwisty do prowadzenia składnicy akt. Brak osoby 
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przeszkolonej w tym zakresie. Nie prowadzi się dokumentacji składnicy akt.  
W pomieszczeniu piwnicznym leżą dokumenty głównie na podłodze  
w kartonach, bądź luzem, teczki są nieoznakowane i nieopisane od początku istnienia 
placówki. Brak miejsca wyznaczonego do udostępnienia akt na miejsce dla 
użytkownika. Brak protokołów z przekazania akt do składnicy według jednolitego 
rzeczowego wykazu akt. Brak szaf, regałów. Niewystarczające oświetlenie 3 żarówki  
i jedno małe okno. Przechodzące rury kanalizacyjne i wodne stanowiące zagrożenie 
podczas np. zalania. Drzwi składnicy nie spełniają norm wyposażenia, są wyposażone 
w 1 zamek, brak plombownicy, brak w pomieszczeniu zabezpieczeń 
przeciwpożarowych, brak termometru, higrometru, gaśnicy, koca gaśniczego, szklanego 
worka ewakuacyjnego, instrukcji przeciwpożarowej, brak jakiegokolwiek oznakowania 
składnicy. W odniesieniu do punktu 2 wystąpienia pokontrolnego, zaleca się 
skorygowanie i usunięcie uchybienia wykazanego w punkcie 1 i w kolejności, 
zarządzenie nr 4 z 2018 r. z dnia 2 stycznia 2018 r. Dyrektor Powiatowego Centrum 
Pomocy Rodzinie w Drawsku Pomorskim wprowadziła regulamin kontroli zarządczej 
oraz system zarządzania ryzykiem w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie, który 
obecnie jest nieaktualny, zmieniła się struktura organizacyjna placówki z dniem 
przejęcia operacji finansowo- księgowych przez Centrum Usług Wspólnych. Zdaniem 
kontrolujących brak jest rejestru ryzyka prowadzonego dla pracowników jednostki, 
gdyż dopiero wówczas byłaby możliwość w sposób rzetelny wytypować istniejące 
ryzyko w  ciągu roku kalendarzowego. Pracownicy mieliby możliwość wpisywania 
ryzyka do rejestru, pracownicy ustnie zgłaszają ryzyko, lecz nie ma żadnego dokumentu 
potwierdzającego ten fakt i nie jest to nigdzie zanotowane. Brak odniesienia się czy  
w ciągu roku takie ryzyko istniało. Zarządzenie jest nieaktualne w kwestii dotyczącej 
operacji księgowo-gospodarczej ze wskazaniem stanowiska głównego księgowego, 
gdyż w 2019 powstał CUW, który przejął te zadania i PCPR nie ma takiego stanowiska. 
W dokumentacji kontroli zarządczej brak określonych terminów, identyfikacji ryzyka  
i jego analizy. Dokumentacja oceny ryzyka zawodowego na stanowiskach 
administracyjno-biurowych, realizacja w 2021 za 2020 r. Brak oceny ryzyka, 
pracowników terenowych, socjalnych i koordynatorów pieczy zastępczej, którzy zostali 
włączeni w grupę pracowników administracyjno-biurowych. Brak środków ochronnych 
indywidualnej i obuwia ochronnego dla pracowników, tym samym brak możliwości 
dokonania porównania ryzyka. Brak aktualnej instrukcji bezpieczeństwa w jednostce. 
Pismem z dnia 11 lipca 2022 r. Pani Róża Kursa Dyrektor Powiatowego Centrum 
Pomocy Rodzinie w Drawsku Pomorskim zwróciła się do Komisji Rewizyjnej  
z wnioskiem zawierającym zastrzeżenia do protokołu, Komisja Rewizyjna zapoznała 
się z treścią tego wniosku i podjęła decyzję na posiedzeniu w dniu 13 września i swoje 
stanowisko przedłożyła zarządowi i pani Dyrektor. 

 

Treść złożonego sprawozdania stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
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 Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała czy Radni maja pytania do 
sprawozdania.  

 Następnie Przewodnicząca Rady udzieliła głosu zgłaszającemu się Radnemu 
Marcinowi Krężlowi. 

 Głos zabrał Radny M. Krężel, który powiedział, że ma 3 pytania – dotyczą one  
kontroli w wydziale Rozwoju i Promocji Powiatu - jest napisane, że na wszystkie punkty 
wystąpienia pokontrolnego została udzielona odpowiedź przez Pana Starostę,  Radny 
poprosił o możliwość  zapoznania się z ta odpowiedzią. Następnie kontrola  
w Powiatowym Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego- tu również 
napisane jest, że odpowiedzi udzieliła pani Dyrektor, Radny poprosił o możliwość  
zapoznania się z ta odpowiedzią.  Odnośnie Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 
Radny powiedział, że mowa jest o tym, że pani Dyrektor na piśmie skierowała do 
komisji zastrzeżenia do protokołu i chciałby się również z nimi zapoznać. Radny  
M. Krężel powiedział, że przeraża go to, że w sprawozdaniu komisji są słowa takie jak  
„dramatyczny”, „przeznaczone środki na organizację składnicy nie zostały prawidłowo 
wykonane”, „brak wyznaczonej osoby”, „brak osoby przeszkolonej”, „nie prowadzi się 
dokumentacji”. Radny M. Krężel spytał, czy to właśnie pani Dyrektor Powiatowego 
Centrum dostała wielką premię za swoją pracę. 

 Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Wiceprzewodniczącego Komisji, czy ma 
te pisma. 

 Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej R. Kurzątkowski zabrał głos  
i odpowiedział, że jeżeli chodzi o pismo pokontrolne , jak również wszystkie 
odpowiedzi cała dokumentacja z kontroli znajduje się do wglądy w biurze rady Powiatu.  

 Radny M. Krężel powiedział, że bardzo chętnie się zapozna  
z protokołem, ponieważ nie jest członkiem Komisji Rewizyjnej i z takimi dokumentami 
nie miał styczności. 

 Przewodnicząca Rady Powiatu przekazała głos zgłaszającemu się 
Wiceprzewodniczącemu Rady. 

 Wiceprzewodniczący Rady K. Korczyński poinformował, że uważa jeśli jest 
sytuacja, która jest wyjaśniana, to naszym obowiązkiem i prawem jest zapoznać się 
 z całością tego materiału i powiedział, że obowiązkiem Radnych jest zapoznanie się  
z całością materiałów i dokonania oceny oraz wyciągnie wnioski.  

 

 Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała się Radnych, czy potrzebują na dzień 
dzisiejszy dokumentów z kontroli.  

Radni odpowiedzieli, że nie potrzebują.  
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Przewodnicząca Rady Powiatu powiedziała, że wszystkie dokumenty zostaną 
Radnym przekazane, a następnie zapytała się Radnych czy są jeszcze pytania do 
sprawozdania. 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

 

Punkt 10 

 

 Przewodnicząca Rady zabrała głos i poinformowała, że Radni przejdą do 
następnego punktu jakim jest sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze 2022 r, 
a następnie poinformowała Radnych, że zanim poprosi Panią Joannę Andrykowską 
przedstawiła uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  
w Szczecinie z dnia 2 września 2022r. w sprawie wydania opinii o przebiegu wykonania 
Powiatu Drawskiego za I półrocze 2022 r.  

 

Treść uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej stanowi załącznik nr 13 do 
protokołu.  

 Głos zabrała Przewodnicząca U. Ptak i poprosiła o komentarz do sprawozdania  
z wykonania budżetu za I półrocze 2022 r.  

 Skarbnik Powiatu J. Andrykowska powiedziała, że wykonanie budżetu Powiatu 
Drawskiego za I półrocze 2022 r. przedstawia się następująco: dochody ogółem 
wykonano w kwocie 60 328 438,48 zł to jest 57,5% pierwotnego planu budżetowego. 
Wydatki ogółem 58 279 993,86 zł jest 52% wykonania. Deficyt- nadwyżka jest  
w kwocie 2 048 444,62 zł. Przychody Powiatu z tytułu kredytów, emisji papierów 
wartościowych, niewykorzystanych środków pieniężnych, o których mowa w artykule 
217 ust. 2 punkt 8. ustawy o finansach publicznych, jak i ust. 2 punkt 6 ustawy  
o finansach publicznych  w kwocie 5 530 892,63zł. z środków artykułu 217 punkt  
8 i 2 731 883,85zł z punktu 6  artykułu 217. Rozchody, spłata kredytów i pożyczek za  
I półrocze 2022 r. 1 400 000 zł przy planowanych rozchodach 1 650 000 na rok 2022. 
Następnie Pani Skarbnik Powiatu Drawskiego poinformowała że tak przedstawia się 
wykonanie budżetu za I półrocze 2022 r. 

Treść sprawozdania z wykonania budżetu za I półrocze 2022 stanowi załącznik nr 
14 do protokołu. 

 Przewodnicząca Rady spytała Radnych, czy mają pytania do sprawozdania  
 z wykonania budżetu.  

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 
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Punkt 11 

 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała Radnych, że kolejnym punktem 
porządku obrad jest prezentacja multimedialna Pani Dr Ewy Gizy na temat światowego 
dnia zdrowia psychicznego. 

 Głos zabrała Pani dr Ewa Giza, która podziękowała za zaproszenie na sesję, 
powiedziała, że Powiat Drawski, Świdwiński i Łobeski przez wiele lat był na mapie 
psychiatrii białą plamą i nie było żadnej oferty dostępności ambulatoryjnej, poradnianej 
i innej. Teraz Powiat Drawski jest jednym z dwóch centrów w Polsce, Centrum Zdrowia 
Psychicznego typu B, czyli bez oddziałów psychiatrycznych. Pani dr Ewa Giza 
powiedziała, że od kilku dni jest wiceprezesem Ogólnopolskiego Związku Centrum 
Zdrowia Psychicznego oraz jest też w Komisji przy Ministrze Zdrowia do spraw reform. 
Centrum Zdrowia Psychicznego zaczyna być rozpoznawalne w całej Polsce i ma  
70 nowych pracowników, z czego 40 na umowach o pracę. Jest dużo problemów 
 i trudnych pacjentów. Następnie dr Ewa Giza przedstawiła podczas prezentacji 
multimedialnej nowy budynek w Kańsku, salę terapii zajęciowej, szkolenia, które będą 
się odbywały  na miejscu. Najbliższą konferencją, która będzie organizowana będzie 
konferencja z okazji „Światowego dnia zdrowia psychicznego”.  Dr Ewa Giza 
powiedziała, że zaczęło się wszystko od 1 stycznia 2020 r., od jednego pomieszczenia 
podzielonego na pół, gdzie umiejscowiona była poradnia zdrowia psychicznego, 
działania czynione były od 2019 r., ale to wymagało umowy z Narodowym Funduszem 
Zdrowia. Następnie dr Ewa Giza zwróciła uwagę że w 2020 r. były 3 792 porady,  
w 2021 był covid-19 i było 5922 porad, natomiast w 2022 roku, aż do tej pory było 3027 
porad, co świadczy o tym, że są olbrzymie potrzeby i ludzie nie mają kompleksów, 
świadczy to również o tym, że dobrze wstrzelili się z ofertą lekarską, psychologiczną 
 i zespołem leczenia środowiskowego. Dr Ewa Giza poinformowała, że został 
wyremontowany budynek, sąsiadują i współpracują z Ośrodkiem Interwencji 
Kryzysowej. Pani Ewa Giza powiedziała, że od  1 kwietnia, w pandemii napisała projekt 
do Narodowego Funduszu Zdrowia i dostała kontrakt na Ośrodek Dzieci i Młodzieży, 
to jest poradnia opieki psychologicznej i środowiskowej, psychoterapeutycznej dla 
dzieci i młodzieży.  Najpierw siedziba tymczasowa była w budynku Starostwa, bo nie 
było innych pomieszczeń, trzeba było pokonać opór covid-19, opór pewnej dostępności, 
opór rodziców, że pomoc ich dzieciom jest potrzebna oraz nawiązać współpracę  
z poradnią psychologiczno-pedagogiczną, ze szkołą oraz z innymi ośrodkami 
wychowawczymi dzieci, młodzieży, domami dziecka. Od 1 stycznia do 31 sierpnia było 
2 877 porad, ale cały ciężar tych oddziaływań jest też środowiskowy w zespołach, które 
dojeżdżają do środowisk, do rodziny, oferując poradę psychologiczną, 
psychoterapeutyczną, indywidualną, grupową, jest szkoła dla rodzin, dla rodziców i są 
zespoły jeżdżące środowiskowe, to wszystko mieści się na wyremontowanym 
pierwszym piętrze, gdzie również mieści się oddział dzienny i zespoły leczenia 
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środowiskowego. Od 1 września 2021 r. przyjęliśmy 27 osób, natomiast od 1 stycznia 
2022 r przyjęliśmy 56 osób. Pani doktor powiedziała, że np. oddział w Wałczu wypisuje 
osobę do domu, która jest nie do końca podleczona i trzeba się nią jeszcze zająć, więc 
jest w domu oraz w placówce, gdzie odbywają się zajęcia zarówno z lekarzem jak  
i psychologiem, zajęcia psychoedukacyjne, treningi umiejętności społecznych, 
kulinarne, budżetowe, terapii zajęciowej, muzyko-relaksacji, pacjenci, którzy mają 
problem z aktywnością na świeżym powietrzu, są przez 3 tygodnie aktywizowani. 
Centrum Zdrowia Psychicznego będzie współpracować z Urzędem Pracy 
 i przeprowadzać formy aktywizacyjne dla osób chorujących psychicznie, celem jest 
aktywizacja zawodowa i pokonanie choroby na tyle, aby ją opanować by dana osoba 
mogła pracować. Oddział dzienny Poradni Zdrowia Psychicznego i zespół leczenia 
środowiskowego są podwalinami do powstania Centrum Zdrowia Psychicznego. Pani 
doktor powiedziała, że w Powiecie Drawskim wystartowało Centrum Zdrowia 
Psychicznego od 1 stycznia 2022 r. , jest tu zarówno porada lekarska, psychologiczna 
 i środowiskowa. Stolicą Centrum Zdrowia Psychicznego jest Powiat Drawski, jest tu 
oddział dzienny, poradnia, punkt zgłoszeniowo-koordynacyjny. Centrum Zdrowia 
Psychicznego współpracuje z oddziałami psychiatrycznymi w Koszalinie, Kołobrzegu, 
Zdrojach, Wałczu, ponieważ celem jest zmniejszenie liczby hospitalizowanych 
pacjentów z terenu powiatu drawskiego i skrócenie hospitalizacji, aby pacjent  
z schizofrenią nie leżał prawie 3 miesiące, tylko był zaopiekowany przez Zespoły 
Leczenia Środowiskowego. W dalszej kolejności Pani  doktor mówiła, że w placówka 
Świdwinie jest po remoncie i jest tam punkt zgłoszeniowo koordynacyjny, w którym nie 
ma oddziału dziennego, bo jest małą poradnią, placówka ta się rozrasta, ponieważ 
pacjentów przybywa. Świdwin ruszył od 1 marca i do 31 sierpnia było 610 porad 
lekarskich, 724 porad psychologa, 1296 porad zespołu leczenia środowiskowego, 
placówka jest po remoncie i od 1 października rusza z klubem pacjenta zarówno  
w Łobzie, jaki i w Świdwinie. Pani Ewa Giza powiedziała, że jako Centrum Zdrowia 
Psychicznego angażują się  w takie rzeczy jak promocja zdrowia psychicznego, 
profilaktyka różnych zaburzeń,  angażują się w „Światowy dzień zmagania się  
z depresją”, „Solidarność z osobami chorującymi”, „Światowy dzień zdrowia 
psychicznego”, „Światowy dzień walki z depresją”. Wszystkie placówki mają swoje 
zadania, spotkania z młodzieżą, konsultacje psychologiczne.  Pani E. Giza powiedziała, 
że stara się pozyskiwać nowych sojuszników, głównie rodziców, nauczycieli, 
pedagogów, wspomniała, że we wszystkich 3 powiatach propagują konsultację  
z psychologiem oraz mają zaproszenia do szkół na zajęcia edukacyjne z nauczycielami. 
Największym problemem z jakim się borykają jest brak miejsca, na ul. Westerplatte  
w Drawsku Pom. budynek z oddziałem dziennym jest już wykorzystany, dlatego też 
najprawdopodobniej klub pacjenta na potrzeby Drawskiego Centrum będzie  
w Złocieńcu. Niedługo wchodzi nowe rozporządzenie, które będzie obligowało do 
stworzenia pomocy doraźnej, jest to pomoc zanim pacjent zostanie zabrany do szpitala. 
Pani doktor oznajmiła że współpraca z różnymi instytucjami jest opłacalna, bo można 
razem dużo zrobić, jest to współpraca z instytucjami, szkołami, ośrodkami pomocy 
społecznej, kuratorami, sądami, instytucjami pomocowymi, instytucjami 
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pozarządowymi i z lekarzami rodzinnymi, którzy coraz lepiej rozumieją, że są po to, 
aby wspólnie działać na rzecz pacjenta. 

Przewodnicząca Rady Powiatu podziękowała Pani dr Ewie Gizie za 
przedstawioną prezentację i  życzyła rozwoju placówek oraz powstawania klubów.  

 

 

Punkt 12 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest wniosek Starosty Drawskiego  
w sprawie wyboru Wicestarosty Powiatu Drawskiego. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła Starostę S. Cybulę o zabranie głosu  
i uzasadnienie swojego wniosku.  

 

Głos zabrał Starosta Drawski S. Cybula, który powiedział, że proponuje na 
Wicestarostę Pana Waldemara Włodarczyka, Pana Waldemara wszyscy znamy, jest 
doświadczonym samorządowcem, przez kilka kadencji był Wiceburmistrzem i kilka 
kadencji Burmistrzem Złocieńca, od początku tej kadencji jest Wicestarostą, Etatowym 
Członkiem Zarządu, ale my mówimy Wicestarostą, tak to się przyjęło się mówić, dzisiaj 
składam wniosek jako formalizacje tego stanowiska, czyli powołanie Pana Waldemara 
Włodarczyka- Etatowego Członka Zarządu na Wicestarostę. Od 2008 r. prowadził i był 
inicjatorem powołania Związku Komunalnego, Związku, którego członkami są wszyscy 
samorządowcy z Powiatu Drawskiego i Łobeskiego, łącznie z powiatami. Zrealizował 
kilkadziesiąt projektów jako prowadzący, szef Zarządu na sumę 250 mln zł. Sprawdził 
się jako Etatowy Członek Zarządu, co do tego nie mamy wątpliwości, a więc zgłaszam 
wniosek abyśmy powołali Pana Waldemara Włodarczyka na Wicestarostę Powiatu 
Drawskiego, liczę oczywiście na Państwa pozytywne głosy, by z jednej spełnić wymogi 
formalne, a z drugiej strony umożliwić funkcjonowanie Zarządowi i sprawne 
prowadzenie prac, które są przypisane Zarządowi Powiatu Drawskiego.  

Przewodnicząca Rady Powiatu podziękowała Panu Staroście i poinformowała, 
że przystępujemy obecnie do powołania Komisji Skrutacyjnej przy wyborze 
Wicestarosty Powiatu Drawskiego. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że w związku z tym należy 
powołać Komisję Skrutacyjną i zaproponowała, aby Komisja Skrutacyjna liczyła  
3 osoby. Następnie zapytała, czy są inne propozycje ? 

Innych propozycji nikt z Radnych nie zgłaszał. 
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Głos zabrał Radny M. Krężel który spytał czy są jakieś inne kandydatury na to 
stanowisko?  

Przewodnicząca Rady Powiatu odpowiedziała,, że jeszcze nie ma, musimy 
przegłosować liczbę składu, chyba, że Państwo chcą jeszcze większy skład, to proszę. 
Czy są jakieś inne propozycje?  

Nikt z Radnych żadnych propozycji nie składał.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią  
do przegłosowania liczby członków  Komisji Skrutacyjnej, czy jest taka zgoda Rady.  

Przewodnicząca Rady Powiatu zaproponowała, aby Komisja Skrutacyjna liczyła  
3 osoby. 
 
Rada Powiatu w obecności 14 Radnych: 
14 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
jednogłośnie przyjęła liczbę członków Komisji Skrutacyjnej. 

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że głosowało 14 osób, 14 głosów 
było „za”, 0 głosów „wstrzymujących” i  0 „przeciw”, czyli Komisja Skrutacyjna liczy 
3 osoby. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu zaproponowała, aby w skład Komisji 
Skrutacyjnej weszły następujące osoby: Radny Romuald Kurzątkowski, Radna Grażyna 
Buczek i Radny Marcin Krężel.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy są inne propozycje?  
 
Nikt z Radnych innych propozycji nie składał. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy Radny R. Kurzątkowski wyraża 

zgodę  na uczestnictwo w Komisji Skrutacyjnej? 
 

Radny Romuald Kurzątkowski wyraził zgodę.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy Radna G. Buczek wyraża zgodę  na 

uczestnictwo w Komisji Skrutacyjnej? 
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Radna Grażyna Buczek wyraziła zgodę.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy Radny M. Krężel wyraża zgodę  na 

uczestnictwo w Komisji Skrutacyjnej? 
 

Radny M. Krężel wyraził zgodę.  
 
 Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Rada Powiatu przejdzie teraz 

do przegłosowania Komisji w składzie : 
 
Radny Romuald Kurzątkowski; 

Radna Grażyna Buczek; 

Radny Marcin Krężel.  

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy są jeszcze inne kandydatury ? 

Nikt z Radnych innych kandydatur nie zgłaszał. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 
przegłosowania powołania Komisji Skrutacyjnej w składzie : Romuald Kurzątkowski, 
Grażyna Buczek i Marcin Krężel. 

Rada Powiatu w obecności 14 Radnych: 
14 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosie „wstrzymującym się” 
powołała Komisję Skrutacyjną. 

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła Komisję Skrutacyjną o wyjście na 
naradę w celu wyłonienia ze swojego grona Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego 
Komisji Skrutacyjnej 

Głos zabrał Radny R. Kurzątkowski, która poinformował, że Komisja 
Skrutacyjna ze swego składu na Przewodniczącego Komisji wybrała Radnego 
Romualda Kurzątkowskiego, członkowie radna Grażyna Buczek i Marcin Krężel.  

Przewodnicząca Rady Powiatu ogłosiła 10 minut przerwy.  
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Po przerwie Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącego Komisji 
Skrutacyjną G. Polak o zapoznanie Radnych z zasadami głosowanie przy wyborze 
Wicestarosty Powiatu Drawskiego. 

Głos zabrał Romuald Kurzątkowski, która zapoznał Radnych z zasadami 
głosowania przy wyborze Wicestarosty Powiatu Drawskiego. 

Treść odczytanych zasad głosowania stanowi załącznik nr 17  do protokołu.   

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy pan Waldemar Krzysztof Włodarczyk 
wyraża zgodę na kandydowanie.  

Pan Waldemar Krzysztof Włodarczyk wyraził zgodę.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła Komisję Skrutacyjną o przystąpienie do 
prac i przygotowanie kart do głosowania tajnego.  

Przewodnicząca Rady Powiatu przeliczyła Radnych obecnych na sesji, 
stwierdziła, że jest obecnych 14 Radnych, uprawnionych do głosowania. 
Przewodnicząca Rady Powiatu stwierdziła kworum dla ważności głosowania.   

Przewodnicząca Rady Powiatu stwierdziła, że Komisja Skrutacyjna powróciła 
już na salę z kartami do głosowania oraz urną i poprosiła członków Komisji  
o przeprowadzenie procedury głosowania. 

Głos zabrał  R. Kurzątkowski– Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej, który 
stwierdził, że zgodnie z listą obecności jest obecnych 14 Radnych uprawnionych do 
głosowania i poinformowała Radnych, że komisyjnie przeliczone karty w ilości 14 sztuk  
będą wydawane Państwu Radnym w momencie podchodzenia do głosowania. 

  Następnie Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Radny Romuald Kurzątkowski   
wywoływał każdego z Radnych osobno, imiennie wręczając mu kartę do głosowania. 
 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Radny Romuald Kurzątkowski  
stwierdził, że głosowanie zostało zakończone.  

Wszyscy obecni Radni oddali głos co potwierdzili również swoim podpisem na 
liście. 

 Treść listy potwierdzającej oddane głosy stanowi załącznik nr 18 do 
protokołu.  
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  Po zakończonym głosowaniu przez wszystkich Radnych Przewodnicząca Rady 
Powiatu poinformowała , że Komisja Skrutacyjna opuści salę narad w celu przeliczenia 
głosów i sporządzenia protokołu.  

Przewodnicząca Rady Powiatu wznowiła obrady  i poprosiła Przewodniczącego 
Komisji Skrutacyjnej Radnego Romualda Kurzątkowskiego  o przedstawienie wyników 
głosowania.  

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Radny Romuald Kurzątkowski odczytał 
protokół Komisji Skrutacyjnej wybranej LI sesji Rady Powiatu Drawskiego w dniu  
16 września 2022 r. do przeprowadzenia głosowania tajnego w celu wyboru 
Wicestarosty Powiatu Drawskiego. 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Radny Romuald Kurzątrkowski 
poinformował Radnych, że na ogólny stan Rady Powiatu 17 Radnych, obecnych 
zgodnie z listą obecności jest 14 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych . 
W głosowaniu za wyborem na Wicestarostę Powiatu Drawskiego Pana Waldemara 
Krzysztofa Włodarczyka oddano 14 głosów, w tym: głosów nieważnych oddano:  
0, głosów ważnych oddano: 14, w tym: „za” 9, „wstrzymujących się” 2, „przeciw”  
3. Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Radny Romuald Kurzątkowski poinformował, 
że w  wyniku tajnego głosowania Pan Waldemar Krzysztof Włodarczyk został wybrany 
na Wicestarostę Powiatu Drawskiego. Karty do głosowania są załącznikiem do 
niniejszego protokołu. Na tym protokół zakończono i podpisano. Podpisało trzech 
członków Komisji Skrutacyjnej 

Protokół Komisji Skrutacyjnej wybranej na LI sesji Rady Powiatu 
Drawskiego w dniu 16 września  2022 r. do przeprowadzenia głosowania tajnego 
w celu wyboru Wicestarosty Powiatu Drawskiego stanowi załącznik  
nr 19 do protokołu. 

Karty do głosowania stanowią załącznik nr 20 do protokołu.   

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała Radnym uchwałę Nr LI/327/2022 Rady 
Powiatu Drawskiego w sprawie wyboru Wicestarosty Powiatu Drawskiego.  

Treść uchwały Nr LI/327/2022 Rady Powiatu Drawskiego w sprawie wyboru 
Wicestarosty Powiatu Drawskiego stanowi załącznik nr 21 do protokołu.   

Głos zabrał Wicestarosta Waldemar Krzysztof Włodarczyk, który serdecznie 
podziękował Radnym za zaufanie i wybór na funkcję Wicestarosty.  
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Punkt 13 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest podjęcie uchwał.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do podjęcia uchwały w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek 
ogólnodostępnych na terenie powiatu drawskiego- druk nr 2756. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Panią  
Jolantę Banaszek -  Naczelnika Wydziału Ochrony Zdrowia i Spraw Społecznych. 

Głos zabrała Pani J. Banaszek - Naczelni Wydziału Ochrony Zdrowia i Spraw 
Społecznych, która powiedziała, że projekt uchwały został dość szeroko omówiony 
 na Komisji Zdrowia zatem konieczność podjęcia niniejszej uchwały w sprawie 
określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu 
drawskiego wynika stąd, że zaprzestała swoją działalność apteka CEFARM  
w Złocieńcu, a w ślad za tym zostało wygaszone pozwolenie na prowadzenie 
działalności. Właściciel podjął decyzję o zaprzestaniu prowadzenia apteki. Dalej 
Burmistrz Czaplinka po otrzymaniu wcześniejszego projektu uchwały z proponowanym 
rozkładem pracy aptek w sprawie wydania opinii, zaopiniował negatywnie, gdyż nowy 
rozkład pracy aptek nie uwzględniał potrzeb mieszkańców Gminy Czaplinek w zakresie  
dostępności świadczeń w porze nocne, w niedziele, święta i dni wolne od pracy. 
Nadmieniam, że był jeszcze jeden projekt ale w trakcie opiniowania przez Gminy 
wpłynęła informacja o kolejnej informacji apteki  o skróceniu pracy apteki i został 
przygotowany kolejny projekt z kolejną zmianą i wtedy włączyliśmy apteki z Gminy 
Czaplinek. Dodatkowo apteka „Dbam o zdrowie” w Złocieńcu poinformowała tutejszy 
Wydział Zdrowia o skróceniu pracy apteki tak jak wskazano w uzasadnieniu uchwały 
godzin pracy, a to dlatego, iż w uchwale, która jeszcze obowiązuje nie dopuszcza się 
skracania godzin. Ponadto załączamy harmonogram pracy aptek. Jest to załącznik  
nr 2 do uchwały. Wszyscy Burmistrzowie i Wójt zaopiniowali projekt pozytywnie 
stwierdzając, że projekt dostosowany jest do potrzeb mieszkańców, a w szczególności 
uwzględnia dostępność świadczeń w porze nocnej, w niedziele, święta i inne dni wolne 
od pracy. Naczelna  Izba Aptekarska projekt zaopiniowała negatywnie zaznaczając 
braki kadrowe, uwarunkowania ekonomiczne oraz to, że zapotrzebowanie w porze 
nocnej jest znikome, a nieadekwatne do realiów potrzeb mieszkańców. Odnosząc się do 
negatywnej opinii samorządu aptekarskiego należy zaznaczyć, że orzecznictwo sądów 
administracyjnych w zakresie wykładni art. 94 ust. 1 prawa farmaceutycznego wyraźnie 
wskazuje, że  rozkład godzin pracy aptek ogólnodostępnych powinien być zarówno 
dostosowany do bieżących codziennych  potrzeb ludności na powszechnie wykonywane 
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przez apteki ogólnodostępne usługi świadczone w zwykłych warunkach jak i nie może 
pomijać sytuacji nadzwyczajnych, których częstotliwości występowania nie sposób 
przewidzieć i tu należy podkreślić, że mogą wystąpić sytuacje nadzwyczajne o których 
wspomniałam wyżej, a Powiat nie może wziąć na siebie odpowiedzialności. Uchwała 
podjęta przez Radę Powiatu zostanie przesłana do wójtów, burmistrzów i aptek 
ogólnodostępnych Powiatu Drawskiego  oraz samorządu aptekarskiego. 

 Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do Pani 
Naczelnik ? 

Głos zabrał Radny M. Tobiszewski, który zapytał : „Jeżeli ten harmonogram jest 
zrobiony na dosyć długi okres i jeżeli będą jakieś zmiany to będą one dodatkowo 
publikowane ?” 

Głos zabrała Pani J. Banaszek, która powiedział, że wówczas będziemy musieli 
zmienić uchwałę. 

Głos zabrał Radny M. Tobiszewski, który zapytał „A jak zachoruje cały personel 
apteki i wówczas nie będzie miał kto obsługiwać i co wtedy ?” 

Głos zabrała Pani J. Banaszek, która powiedział, że wówczas informuje nas 
przedsiębiorca, który prowadzi tę działalność i wówczas musimy podjąć uchwałę, nie 
możemy zmieniać harmonogramu. 

Nikt z Radnych więcej pytań nie zgłaszał.. 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do 
projektu uchwały? 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

Rada Powiatu w obecności 11 Radnych: 
    10 głosami „za” przy 
      1 głosie „przeciw” i 
      0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr LI/328/2022 w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek 
ogólnodostępnych na terenie powiatu drawskiego. 

Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do podjęcia uchwały w sprawie ustalenia tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, pedagogów specjalnych, 
psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych i doradców zawodowych 
zatrudnionych w szkołach dla których organem prowadzącym jest Powiat Drawski -
druk nr 2698. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Panią  
Izabelę Krężołek - Naczelnika Wydziału Edukacji. 

 Głos zabrała Pani I. Krężołek - Naczelni Wydziału Edukacji, która powiedziała,  
że  ostatnia nowelizacja Karty Nauczyciela wprowadziła obowiązek zatrudnienia  
w szkołach pedagogów specjalnych i psychologów i nałożyła też na organ stanowiący 
samorządu obowiązek ustalenia pensum dla pedagoga specjalnego. Zaproponowano  
w projekcie uchwały pensum w tej samej wysokości co dla pozostałych specjalistów 
czyli 22 godziny tygodniowo. Projekt uchwały był opiniowany przez związki 
zawodowe. 
 
  Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do Pani 
Naczelnik ? 

 

 Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały  w sprawie ustalenia 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, pedagogów 
specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych i doradców 
zawodowych zatrudnionych w szkołach dla których organem prowadzącym jest Powiat 
Drawski. 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś ma pytania do projektu 
uchwały? 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie  ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów 
pedagogicznych i doradców zawodowych zatrudnionych w szkołach dla których 
organem prowadzącym jest Powiat Drawski.  

Rada Powiatu w obecności 11 Radnych: 
   11 głosami „za” przy 
     0 głosach „przeciw” i 
     0 głosach „wstrzymujących się” 
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podjęła uchwałę Nr  LI/329/2022  w sprawie  ustalenia tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru godzin zajęć pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, 
terapeutów pedagogicznych i doradców zawodowych zatrudnionych w szkołach dla 
których organem prowadzącym jest Powiat Drawski.  

Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr  24 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 25  do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podziału 
środków PFRON na realizację zadań z rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz 
zatrudnianie osób niepełnosprawnych w 2022 roku- druk nr 2753. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Panią Kamilę 
Kowalik – zastępcę Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Drawsku 
Pomorskim. 

Głos zabrała Pani K. Kowalik - zastępcę Dyrektora Powiatowego Centrum 
Pomocy Rodzinie w Drawsku Pomorskim., która powiedziała, że przedstawiony projekt 
uchwały dotyczy podziału środków PFRON na realizację zadań z rehabilitacji 
zawodowej i społecznej. Z uwagi na brak możliwości wykorzystania środków PFRON 
przez Powiatowy Urząd Pracy w wysokości łącznej 92 642,08 zł Powiatowe Centrum 
Pomocy Rodzinie proponuje przeznaczyć te środki na zadanie z rehabilitacji społecznej 
tj. na dofinansowanie zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne  
i środki pomocnicze dla osób niepełnosprawnych. 

     Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do Pani 
Dyrektor ? 
 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały zmieniającej uchwałę  
w sprawie podziału środków PFRON na realizację zadań z rehabilitacji zawodowej  
i społecznej oraz zatrudnianie osób niepełnosprawnych w 2022 roku. 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś ma pytania do projektu 
uchwały? 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały  zmieniającej uchwałę w sprawie podziału środków PFRON na realizację zadań 



30 
 

z rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianie osób niepełnosprawnych  
w 2022 roku. 

Rada Powiatu w obecności 11 Radnych: 

   11 głosami „za” przy 
     0 głosach „przeciw” i 
     0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr LI/330/2022 zmieniającej uchwałę w sprawie  podziału środków 
PFRON na realizację zadań z rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianie 
osób niepełnosprawnych w 2022 roku. 

Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr  26 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do podjęcia uchwały  w sprawie przystąpienia do realizacji projektu 
pn.: „Powiat Drawski stawia na pracowników” realizowanego w ramach Regionalnego 
Programu Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego na lata 2014 – 2020- 
druk nr 2732. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Pana 
Waldemara Włodarczyka – Wicestarostę Drawskiego.   

Głos zabrał Pan Waldemar Włodarczyk – Wicestarosta Drawski, który 
powiedział, że Powiat Drawski złożył wniosek w ramach programu środków Unii 
Europejskiej na „Powiat Drawski stawia na pracowników”. Kwota wartości całego 
projektu ponad 530 tys. z tego środki unijne 450 935,62 zł i  wkład własny 79 576,88 
zł. W ramach tego projektu przewidziano audyt sytuacji zdrowotnej pracowników, 
dostosowanie stanowiska pracy jak również działania edukacyjno – zdrowotne. Ten 
program również jest zapisany w uchwale dotyczącej Wieloletniej Prognozy 
Finansowej w zadaniach realizowanych na następne lata, która będzie dzisiaj 
rozpatrywana. 

                                                                                                                                                                                         
  Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do Pana 
Wicestarosty ? 
 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały  w sprawie przystąpienia  
do realizacji projektu pn.:”Powiat Drawski stawia na pracowników” realizowanego  
w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 
Zachodniopomorskiego na lata 2014 – 2020. 



31 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś ma pytania do projektu 
uchwały? 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w  sprawie przystąpienia do realizacji projektu pn.: „Powiat Drawski stawia na 
pracowników” realizowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 
Województwa Zachodniopomorskiego na lata 2014 – 2020. 

Rada Powiatu w obecności 11 Radnych: 
   11 głosami „za” przy 
     0 głosach „przeciw” i 
     0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr LI/331/2022  w sprawie przystąpienia do realizacji projektu pn.: 
„Powiat Drawski stawia na pracowników” realizowanego w ramach Regionalnego 
Programu Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego na lata 2014 – 2020. 

 
Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr  28 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do podjęcia uchwały w sprawie pozbawienia kategorii dróg 
powiatowych- druk nr 2741. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Pana Andrzeja 
Półgrabskiego – Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Drawsku Pomorskim. 

 Głos zabrał Pan A. Półgrabski – Dyrektor ZDP w Drawsku Pom., który 
powiedział, że w trakcie rozmów z Gminą Złocieniec Zarząd Powiatu podjął decyzję  
o przekazaniu dla Gminy Złocieniec ul. Świerkowej. Następstwem tego było 
zaciągnięcie opinii Marszałka Województwa Zachodniopomorskiego i powiatów 
ościennych i nie było tu przeciwwskazań. Ulica ta nie spełnia warunków drogi 
powiatowej. 
 
 Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła Dyrektora o jednoczesne uzasadnienie 
również kolejnej uchwały. 
 
    Głos zabrał Pan A. Półgrabski – Dyrektor ZDP w Drawsku Pom., który 
powiedział, że analogicznie jak w przypadku poprzedniej uchwały rokowania były 
przeprowadzone z Gminą Drawsko Pomorskie. Zaciągnięto opinie Marszałka  
i powiatów ościennych, też nie było żadnych uwag. 
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  Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do Pana 
Dyrektora ? 
 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały  w sprawie  pozbawienia 
kategorii dróg powiatowych. 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś ma pytania do projektu 
uchwały? 

     Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała projekt uchwały i poinformowała,  
że Radni przystąpią do podjęcia uchwały w sprawie  pozbawienia kategorii dróg 
powiatowych. 

Rada Powiatu w obecności 11 Radnych: 
   11 głosami „za” przy 
     0 głosach „przeciw” i 
     0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr LI/332/2022 w sprawie pozbawienia kategorii dróg powiatowych. 

Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 30 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

  Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do podjęcia uchwały w sprawie pozbawienia kategorii dróg 
powiatowych- druk nr 2742. 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały  w sprawie  pozbawienia 
kategorii dróg powiatowych. 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś ma pytania do projektu 
uchwały? 

 Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała projekt uchwały i poinformowała,  
że Radni przystąpią do podjęcia uchwały w sprawie  pozbawienia kategorii dróg 
powiatowych. 
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Rada Powiatu w obecności 11 Radnych: 
   11 głosami „za” przy 
     0 głosach „przeciw” i 
     0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr LI/333/2022 w sprawie pozbawienia kategorii dróg powiatowych. 

Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 32 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr  33 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w  sprawie wyrażenia woli podtrzymania członkostwa Powiatu Drawskiego  
w stowarzyszeniu Lokalna Grupa Działania „Partnerstwo Drawy z Liderem Wałeckim” 
w okresie realizacji Planu Strategicznego dla Wspólnej Polityki Rolnej na lata 2023 – 
2027- druk nr 2762. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Pana 
Waldemara Włodarczyka – Wicestarostę Drawskiego.   

Głos zabrał Pan Waldemar Włodarczyk – Wicestarosta Drawski, który 
powiedział, że kończy się w tej chwili perspektywa finansowa na lata 2014 – 2020  
w związku z tym aby można było aplikować w ramach Lokalnej Grupy Działania 
„Partnerstwo Drawy z Liderem Wałeckim” to należy podjąć tą uchwałę na perspektywę 
2023 – 2027. 

  Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do Pana 
Wicestarosty? 
 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały  w sprawie  wyrażenia woli 
podtrzymania członkostwa Powiatu Drawskiego w stowarzyszeniu Lokalna Grupa 
Działania „Partnerstwo Drawy z Liderem Wałeckim” w okresie realizacji Planu 
Strategicznego dla Wspólnej Polityki Rolnej na lata 2023 – 2027. 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś ma pytania do projektu 
uchwały? 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w  sprawie  wyrażenia woli podtrzymania członkostwa Powiatu Drawskiego  
w stowarzyszeniu Lokalna Grupa Działania „Partnerstwo Drawy z Liderem Wałeckim” 
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w okresie realizacji Planu Strategicznego dla Wspólnej Polityki Rolnej na lata 2023 – 
2027. 

Rada Powiatu w obecności 11 Radnych: 
   11 głosami „za” przy 
     0 głosach „przeciw” i 
     0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr LI/334/2022  w sprawie  wyrażenia woli podtrzymania członkostwa 
Powiatu Drawskiego w stowarzyszeniu Lokalna Grupa Działania „Partnerstwo Drawy 
z Liderem Wałeckim” w okresie realizacji Planu Strategicznego dla Wspólnej Polityki 
Rolnej na lata 2023 – 2027. 

Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 34  do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem 
pomieszczeń  w budynku Zespołu Szkół przy ul. Złocienieckiej 25 w Drawsku 
Pomorskim -druk nr 2754. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Pana Rafała 
Szczuchniaka- Naczelnika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.  

Głos zabrał R. Szczuchniak- Naczelnik Wydziału Gospodarki 
Nieruchomościami, który powiedział, że projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na oddanie w najem pomieszczeń  w budynku Zespołu Szkół przy ul. Złocienieckiej  
25 w Drawsku Pomorskim. Jest to nieruchomość, która stanowi własność Powiatu 
Drawskiego oddana jest w trwały zarząd dla Zespołu Szkół. Podjęcie tej uchwały 
przyczyni się do tego, że Pani Dyrektor będzie mogła wynająć pomieszczenia dla  
Kujawskiej Szkoły Wyższej we Włocławku. Poprawi to również sytuację finansową 
szkoły. 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś ma pytania do projektu 
uchwały? 

Głos zabrał Radny M. Tobiszewski, który skierował zapytanie do Pani Dyrektor- 
czy te pomieszczenia zostaną całkiem wyłączone z użytkowania? Czy nadal będą 
użytkowane? 

Głos zabrała Pani Iwona Kucharska- Dyrektor ZS w Drawsku Pom., która 
powiedziała, że nadal będą te pomieszczenia użytkowane.   
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Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś ma pytania do projektu 
uchwały? 

 Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała projekt uchwały i poinformowała,  
że Radni przystąpią do podjęcia uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na oddanie  
w najem pomieszczeń  w budynku Zespołu Szkół przy ul. Złocienieckiej 25 w Drawsku 
Pomorskim. 

Rada Powiatu w obecności 11 Radnych: 
   11 głosami „za” przy 
     0 głosach „przeciw” i 
     0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr LI/335/2022 w sprawie  wyrażenia zgody na oddanie w najem 
pomieszczeń  w budynku Zespołu Szkół przy ul. Złocienieckiej 25 w Drawsku 
Pomorskim. 

 

Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr  36 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr  37 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia woli współpracy z Gminą 
Złocieniec oraz zabezpieczenie środków finansowych w budżecie Powiatu Drawskiego 
na realizację wspólnego zadania- druk nr 2766. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Pana 
Waldemara Włodarczyka- Wicestarostę.  

Głos zabrał Wicestarosta W. Włodarczyk, który powiedział, że dotyczy to jeziora 
Maleszewa, które jest położone przy ulicy Śląskiej i Lipowej i zbiegu ul. Zielonej  
w Złocieńcu. Te ulice, które wymieniłem są drogami powiatowymi, jednocześnie kratki 
ściekowe, czy zbiór wód opadowych następuje bezpośrednio do jeziora Maleszewo, 
właściwie bez separatorów i piaskowników, w związku z tym, że będzie opracowywana 
dokumentacja techniczna polegająca na zwiększeniu naturalnej retencji jeziora 
Maleszewo. Przypomnę, że jezioro Maleszewo jest zbiornikiem, wcześniej, kiedy był 
próg i młyn na rzece Drawie przy ul. Staszica, aby utrzymać poziom, żeby nie było 
zalewania zostało to jezioro stworzone i połączone w górnej swojej części rzeki Drawy, 
gdzie następuje podniesienie się poziomu rzeki Drawy i odpływ wody następuje do 
jeziora Maleszewo, później powtórnie spływ jest do rzeki Drawy. Jezioro Maleszewo 
wymaga modernizacji i poprawy retencji, my ze swojej strony dołączamy się do tego 
programu zbierając wody opadowe z tych trzech dróg w jeden separator i w jeden 
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piaskownik. Najpierw jest projekt, a później jest wystąpienie według tego projektu  
o środki finansowe.  

Przewodnicząca Rady spytała czy jest możliwość pozyskania funduszy 
pozabudżetowych, żeby nie były w budżecie? 

Głos zabrał Wicestarosta W. Włodarczyk, który powiedział, że najpierw 
opracowanie projektu technicznego, a później wystąpienie o środki pomocowe, dlatego 
też niezbędne jest wykonanie projektu technicznego.  

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś ma pytania do projektu 
uchwały? 

Głos zabrał Radny K. Korczyński, który skierował pytanie do Wicestarosty – 
wykonanie tej dokumentacji, a później odprowadzenie, powiększenie retencji też 
wspomoże Powiat w zakresie opłat za wody opadowo- roztopowe, bo to są 
obowiązkowe w Złocieńcu.  

Głos zabrał Wicestarosta W. Włodarczyk, który powiedział, że ponosimy w tej 
chwili opłaty z powodu niepodłączenia do separatora, do piaskownika, naliczane przez 
Wody Polskie.  

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś ma pytania do projektu 
uchwały? 

 Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała projekt uchwały i poinformowała,  
że Radni przystąpią do podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia woli współpracy  
z Gminą Złocieniec oraz zabezpieczenie środków finansowych w budżecie Powiatu 
Drawskiego na realizację wspólnego zadania- druk nr 2766.  

Rada Powiatu w obecności 11 Radnych: 
   11 głosami „za” przy 
     0 głosach „przeciw” i 
     0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr LI/336/2022 w sprawie wyrażenia woli współpracy z Gminą 
Złocieniec oraz zabezpieczenie środków finansowych w budżecie Powiatu Drawskiego 
na realizację wspólnego zadania.  

Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 38 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 39 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do podjęcia uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej na prace 
konserwatorskie,  restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 
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rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji  zabytków, położonym na 
obszarze powiatu drawskiego, w roku 2022- druk nr 2730. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Pana 
Waldemara Włodarczyka- Wicestarostę.  

Głos zabrał Wicestarosta W. Włodarczyk, który powiedział, że w budżecie były 
zabezpieczone środki w wysokości 60 tys. zł, wpłynęło 6 wniosków, ale jeden wniosek 
pod poz. 4 według załącznika nie kwalifikuje się według regulaminu i według ustawy 
do dofinansowania ze względu na to, że dotyczy restaurowania ławek kościoła  
w Gudowie, a te środki finansowe zgodnie z ustawą mogą być przyznane dla konkretnej 
nieruchomości, a nie wyposażenia. W związku z tym, propozycja, która tu została 
przedstawiona dotyczy oprócz 4 parafii, piąty wniosek jest osób prywatnych, którzy 
mieszkają w budynku wpisanym do rejestru zabytków i też uzyskał dofinansowanie  
w wysokości podobnej jak pozostałe wnioski.   

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś ma pytania do projektu 
uchwały? 

 Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała projekt uchwały i poinformowała,  
że Radni przystąpią do podjęcia uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej na prace 
konserwatorskie,  restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 
rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji  zabytków, położonym na 
obszarze powiatu drawskiego, w roku 2022- druk nr 2730. 

Rada Powiatu w obecności 11 Radnych: 
   11 głosami „za” przy 
     0 głosach „przeciw” i 
     0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr LI/337/2022 w sprawie przyznania dotacji celowej na prace 
konserwatorskie,  restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 
rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji  zabytków, położonym na 
obszarze powiatu drawskiego, w roku 2022. 

Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 40  do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 41 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do podjęcia uchwały w sprawie udzielenia z budżetu Powiatu 
Drawskiego na rzecz Gminy Wierzchowo pomocy finansowej w postaci dotacji celowej 
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z przeznaczeniem na realizację projektu pn. „Transport na życzenie w Gminie 
Wierzchowo, Powiat Drawski”- druk nr 2740. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Pana 
Waldemara Włodarczyka- Wicestarostę.  

Głos zabrał Wicestarosta W. Włodarczyk, który powiedział, że program jest 
realizowany w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 
Zachodniopomorskiego na poprzedni okres 2014-2020, jest on przesunięty o 2 lata do 
końca 2022 r. O ile pamiętam 6 powiatów i 6 gmin podpisało, ale okazało się, że  
w województwie realizują go 3 powiaty i 3 gminy. Głównym beneficjentem jest Powiat 
Drawski i realizujemy transport na życzenie na terenie Gminy Wierzchowo. Polega to 
na tym, że dystrybutor jest w Starostwie, jest numer telefonu, Pani odpowiedzialna za 
to, przyjmuje telefony i o ile wiem i mogą się zgłaszać mieszkańcy, którzy chcą dojechać 
z każdej miejscowości położonej na terenie Gminy Wierzchowo, ale mogą dojechać do 
dwóch lokalizacji, to jest do przystanku przesiadkowego w Złocieńcu, jeśli chodzi  
o PKP dworzec, jak również do Czaplinka, to jest drugie miejsce. Chętni, którzy chcą 
jechać z tych miejsc do każdej miejscowości położonej na terenie Gminy Wierzchowo 
również mogą dojechać. Program dotyczy wykluczenia komunikacyjnego. Realizuje to 
prywatny przedsiębiorca z Wierzchowa. Kwota, która otrzymaliśmy w wysokości 
 100 tys. euro ona jest rozbita na roczny okres, z tym, że z realizacją do roku 2023. 
Polega to na tym, że są ustalone wartości biletów w zależności od odległości, te bilety 
są dość preferencyjne, bo dokonywana jest dopłata dla przewoźnika do tej kwoty ze 
środków unijnych.   

 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś ma pytania do projektu 
uchwały? 

  Głos zabrał Radny M. Tobiszewski, który spytał, czy kwota 150 tys. zł jest ujęta 
w naszym budżecie? 

Głos zabrał Wicestarosta W. Włodarczyk, który powiedział, że w tej chwili 
będziemy ujmować w ramach Wieloletniej Prognozy Finansowej.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś ma pytania do projektu 
uchwały? 

 Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała projekt uchwały i poinformowała,  
że Radni przystąpią do podjęcia uchwały w sprawie udzielenia z budżetu Powiatu 
Drawskiego na rzecz Gminy Wierzchowo pomocy finansowej w postaci dotacji celowej 
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z przeznaczeniem na realizację projektu pn. „Transport na życzenie w Gminie 
Wierzchowo, Powiat Drawski”- druk nr 2740. 

 

Rada Powiatu w obecności 11 Radnych: 
   11 głosami „za” przy 
     0 głosach „przeciw” i 
     0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr LI/338/2022 w sprawie udzielenia z budżetu Powiatu Drawskiego 
na rzecz Gminy Wierzchowo pomocy finansowej w postaci dotacji celowej  
z przeznaczeniem na realizację projektu pn. „Transport na życzenie w Gminie 
Wierzchowo, Powiat Drawski”. 

 

Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 42 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 43 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 
Kalisz Pomorski- druk nr 2733. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Pana Jacka 
Żychlińskiego – Naczelnika Wydziału Zarządzania Kryzysowego. 

Głos zabrał Pan J. Żychliński- Naczelnik Wydziału Zarządzania Kryzysowego, 
który powiedział, że jest to projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
w formie dotacji celowej dla Gminy Kalisz Pom. z przeznaczeniem na 
współfinansowanie zakupu średniego samochodu ratowniczo- gaśniczego dla 
Ochotniczej Straży Pożarnej w Poźżadle Wielkim. To kwota  70 tys. zł, szacowany koszt 
zakupu tego samochodu to 950 tys. zł.  

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś ma pytania do projektu 
uchwały? 

 Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała projekt uchwały i poinformowała,  
że Radni przystąpią do podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Gminie Kalisz Pomorski- druk nr 2733. 
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Rada Powiatu w obecności 11 Radnych: 
   11 głosami „za” przy 
     0 głosach „przeciw” i 
     0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr LI/339/2022 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 
Kalisz Pomorski. 

 

Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr  44 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr  45 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu 
Drawskiego na rok 2022 -druk nr 2744. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały panią Joannę 
Andrykowską- Skarbnika Powiatu.  

 Głos zabrała Pani J. Andrykowska – Skarbnik Powiatu, która powiedziała, że 
zmiany w budżecie Powiatu na rok 2022 przedstawiają się następująco: zwiększamy 
plan dochodów budżetowych o kwotę 895 tys. 131 zł 01 gr zasilając te dochody 
przychodami w kwocie 235 tys. ze środków wolnych , to daje nam kwotę 1 mln 130 tys. 
131 zł 01 gr, taka sama kwota po stronie wydatkowej zostaje przeznaczona na wydatki 
wskazane przez naczelników wydziałów i kierowników jednostek, a także w związku 
ze środkami, które Powiat Drawski otrzymał na zadania. Między innymi są to środki, 
które Powiat otrzymał z tytułu subwencji oświatowej na rok 2022 z przeznaczeniem na 
podwyżkę płac dla nauczycieli począwszy od 1 września oraz zatrudnieniem nauczycieli 
– pedagogów specjalnych na kwotę 238 tys. 605 zł, zmniejszenie planu dochodów  
z tytułu montażu finansowego projektu budowa Regionalnej Infrastruktury Informacji 
Przestrzennej Województwa Zachodniopomorskiego o kwotę 26 tys. 304 zł 61 gr, 
ponadto zwiększenie planu dochodów w jednostkach oświatowych z tytułu rozliczenia 
projektu „Poznaj Polskę”, jest to kwota 73 tys. 175 zł , zwiększenie planu dochodów   
o kwotę 16.002,00 zł, z tytułu środków z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19,  
z przeznaczeniem dla Domu Pomocy Społecznej w Darskowie, Powiatowe Centrum 
Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego - zwiększenie planu dochodów z tytułu 
wypracowanych dochodów, o kwotę 85.014,40 zł, w tym darowizna dla młodzieży 
pochodzącej z Ukrainy w kwocie 9.014,40 zł; Zespół Placówek Edukacyjno -
Terapeutycznych w Bobrowie - zwiększenie planu wypracowanych dochodów z tytułu 
wyżywienia, transportu dzieci oraz odszkodowania autocasco, na kwotę 55.223,34 zł; 
Zespół Szkół w Kaliszu Pomorskim - zwiększenie planu dochodów z tytułu 
otrzymanych środków z Gminy Kalisz Pomorski, na organizację konkursu z języka 
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angielskiego, w kwocie 500,00 zł. Kwota 1 mln 130 tys. 131 zł 01 gr zostanie 
przeznaczona według wskazań. Kwota 235 tys. zostaje uwolniona ze środków wolnych, 
z rozliczenia budżetu 2021 r. z przeznaczeniem na spłatę odsetek od zaciągniętych 
zobowiązań Powiatu z lat poprzednich.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś ma pytania do projektu 
uchwały? 

Głos zabrał Radny M. Tobiszewski, który powiedział, że podejmowaliśmy 
uchwałę, że w tym roku na „Transport na życzenie” przeznaczaliśmy kwotę 150 tys. zł, 
natomiast  tutaj w opisie uchwały budżetowej jest kwota 300 tys. zł . 

Głos zabrała Pani J. Andrykowska – Skarbnik Powiatu, która powiedziała, że 150 
tys. zł to kwota,  którą otrzymał Powiat Drawski i realizuje swoje zadania w tym 
zakresie, natomiast 150 tys. zł jest dla Gminy Wierzchowo, montaż finansowy jest taki, 
że całość kwot otrzymuje Powiat Drawski, poprzez uchwał e o środkach dla Gminy 
Wierzchowo jest tam wprowadzona dotacja w kwocie 150 tys. zł. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała projekt uchwały i poinformowała,  

że Radni przystąpią do podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu 
Drawskiego na rok 2022- druk nr 2744. 

 
Rada Powiatu w obecności 11 Radnych: 
   11 głosami „za” przy 
     0 głosach „przeciw” i 
     0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr LI/340/2022 w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na 
rok 2022. 

 

Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr  46 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr  47 do protokołu. 

 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 

Radni przystąpią do podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Drawskiego na lata 2022-2037- druk nr 
2745. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały panią Joannę 
Andrykowską- Skarbnika Powiatu.  

Głos zabrała Pani J. Andrykowska – Skarbnik Powiatu, która powiedziała, że 
zmiana w WPF na lata 2022-2037 polega na dodaniu przedsięwzięć, na które Powiat 
Drawski otrzyma dofinansowanie i podpisze umowę, w związku z tym są to zadania, 
które Powiat Drawski będzie realizował w latach 2023-2025.Aby rozpocząć procedurę 
przetargową re zadania muszą być ujęte w WPF. Dodano następujące przedsięwzięcia: 
Adaptacja budynków byłego OSIW OHP na Centrum Opiekuńczo-Mieszkalne, 
mieszkania wytchnieniowe, Zakład Aktywizacji Zawodowej i zaplecze rehabilitacyjno-
sportowe- łączne nakłady na zadanie - 17.500.000,00 zł. Inwestycja finansowana  
w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład - Program Inwestycji Strategicznych, 
Adaptacja budynku kotłowni na kuchnię i stołówkę oraz poddasza internatu na potrzeby 
Zespołu Szkół w Kaliszu Pomorskim- łączne nakłady na zadanie - 4.500.000,00 zł. 
Inwestycja finansowana  w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład - Program 
Inwestycji Strategicznych. Powiat Drawski stawia na pracowników. Głównym celem 
projektu jest poprawa funkcjonowania pracowników Starostwa, poprzez  opracowanie  
i wdrożenie programu zakładającego poprawę ergonomii pracy i eliminowanie 
niezdrowych czynników w miejscu pracy- łączne nakłady finansowe na zadanie - 
450.935,62 zł. Przebudowa drogi powiatowej nr 2015Z ul. Poznańska w Czaplinku wraz 
z budową kanalizacji deszczowej. Inwestycja finansowana w ramach Rządowego 
Funduszu Polski Ład - Program Inwestycji Strategicznych. Łączne nakłady na zadanie 
- 3.900.000,00 zł. Dokonano zmian w zakresie następujących przedsięwzięć: 
REHABILITACJA 25 PLUS"; Budowa Regionalnej Infrastruktury Informacji 
Przestrzennej Województwa Zachodniopomorskiego; Budowa Regionalnej 
Infrastruktury Informacji Przestrzennej Województwa Zachodniopomorskiego oraz 
transport na życzenie. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała projekt uchwały i poinformowała,  
że Radni przystąpią do podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Drawskiego na lata 2022-2037- druk nr 
2745. 

 
Rada Powiatu w obecności 11 Radnych: 
   11 głosami „za” przy 
     0 głosach „przeciw” i 
     0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr LI/341/2022 w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na 
rok 2022. 
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Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 48  do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 49 do protokołu. 

 

 

Punkt 13 

 

 Przewodnicząca Rady zabrała głos informując Radnych że przechodzą do punktu 
odpowiedzi na interpelacje i zapytania, a następnie udzieliła głosu Staroście 
Drawskiemu. 

 Głos zabrał Starosta S. Cybula, który poinformował, że wpłynęła tylko jedna 
interpelacja Radnego M. Tobiszewskiego dotycząca badań wód rzekach i  jeziorach,  
a następnie poinformował, że sprawdzą to i udzielą odpowiedzi na piśmie. 

 Następnie Starosta S. Cybula zabrał głos i przeszedł do punktu technicznego 
krajowej drogi 20 należącej do Generalnej Dyrekcji Dróg i Autostrad informując, że nie 
wie ile potrwa realizacja, ponieważ oni mają własny harmonogram wykonywania prac 
z dużym wyprzedzeniem, natomiast gdy sytuacja grozi ryzykiem wypadków, czy 
ryzykiem uszkodzeń pojazdów wtedy podejmują decyzje bieżące. Następnie Starosta 
zakomunikował, że zgłoszą ten problem. 

 Przewodnicząca Rady zabrała głos i oznajmiła że studzienki zagrażają 
bezpieczeństwu, ponieważ jest slalom, a następnie zwróciła uwagę, ze przy okazji jak 
będzie ktoś z dróg krajowych sprawdzał drogę 20 to by prosiła, aby sprawdzić przejście 
dla pieszych na ul. Drawskiej, ponieważ te przejście prowadzi na trawnik. 

  

Punkt 14 

 

 Głos zabrała Przewodnicząca Rady, która poinformowała, że Radni przejdą do 
następnego punktu Komunikaty, sprawy różne, a następnie zapytała, czy obecni chcą 
zabrać głos. Następnie Przewodnicząca Rady zabrała głos i poinformowała, że 
pracownicy Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Drawsku Pomorskim przysłali 
pismo do Zarządu Powiatu Drawskiego z informacją do Przewodniczącej Rady Powiatu 
Drawskiego, które dotyczy spraw finansowych i podwyżek dla pracowników. W dalszej 
kolejności Przewodnicząca Rady zakomunikowała, że podobnej treści pismo przyszło  
z Domu Pomocy Społecznej w Darskowie z informacja do Rady. W dalszej kolejności 
Przewodnicząca Rady poinformowała że Regionalna Izba Obrachunkowa w Szczecinie 
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wysłała do starostwa Wystąpienie pokontrolne, komunikując że nie będzie odczytywała, 
a dokumenty będą dostępne dla Radnych w Biurze Rady. Następnie Przewodnicząca 
Rady oznajmiła, że Ministerstwo Kultury i Dziedzictwa Narodowego otrzymuje według 
rozdzielnika, jest to zgodnie z ustawą, chodzi o rozdzielenie tych środków dotyczących 
remontów kościołów. W dalszej kolejności Przewodnicząca Rady powiedziała, że 
Parafia rzymsko-katolicka Zmartwychwstania Pana Naszego Jezusa Chrystusa  
w Drawsku Pomorskim otrzymała dotacje w wysokości 351 000 zł z Ministerstwa 
Kultury i Dziedzictwa Narodowego. Następnie Przewodnicząca Rady U. Ptak zapytała, 
czy są jeszcze pytania, komunikaty. 

Nikt z Radnych głosu nie zabrał. 

 

Punkt 15 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu w związku z wyczerpaniem porządku obrad o 
godzinie 13:30 zamknęła LI sesję Rady Powiatu Drawskiego 
 i poinformowała Radnych, że protokół z sesji będzie wyłożony do wglądu  
w Wydziale Biuro Rady Powiatu. 

    
 
   Protokołowała                 Przewodnicząca Rady 
 
Joanna Rudziewicz                                 Urszula Ptak 
 
 
Sporządziła: Joanna Rudziewicz 

 
   
   
   

                                               

 

 

 

 


